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VESTI IZ
Maribor, 23.4.1964 loto 1/1

Dr bi člani kolektiva bili b^ljo s.oznanjeni z dogodki v podjet
ju, bone občasno izdajali "Vesti iz TAM”.

V sredo, 22* aprila so so sestali členi delavskega sveta podjet 
ja no XVI. rednon zasedanju. Obravnavali so priponbo na statut, 
pravilnik ~ lotevanju tor razpis nagrad zr. varstva prod nosro- 
čani. O podrobnostih zasedanja bone poročali v gl-silu "Skozi 
TAM".

Občnega zbora sindikalno organizacijo so jo udeležilo 216 dolo- 
gatov, ned gosti po Ivo Janžokcvič, predsodnik republiškega svo- 
ta sindikata industrijo in rudarstva. Na občnon zboru sc ped.li
li praktično nagrado 19 članrn keloktiva, ki so sedolovali v re
ševalni akciji v Skopju. Za novega predsednika so ponovno^izvo
lili Stsneta Volariča, za podpredsednika pa Franca Isteniča iz 
karosernice.

o

Trinajstega in štirinajstega aprila s3 je nudilo v podjetju nad 
100 predstavnikov transportnih podjetij iz Jugoslavije. Trinaj
stega aprila so si ogledali der.ons trači jo vozila Pluto 200 EL 
na costi Maribor - Slovenske Konjico in nazaj. Vozila Pluto 200 
EL z bruto nosilnostjo do 40 ton, bo po vsej vorjotnosti uvaža
lo našo podjotjo in jih dobavljalo domačin kupeen. Ta vozila iz- 
doluj o naš liejnčni partner Magirus Doutz. Štirinajstega aprila 
so si predstavniki transportnih podjetij oglodali našo podjotjo.

o

~Mod, obiskon v Mariboru si je dologneija nosta Greonwich ogloda
la naše podjotjo. Delegaciji jo podjotjo razkazal Ivan Zalokar, 
dipl. ing. Po ogledu podjetja so članidol^gac-ijo izjavili, da 
so dobili o našon podjetju izrodne lop~vtis, posebno jin je uga
jala zelena okolich podj-et̂ n.

-  o -

No letošnji prvonajski paradi v Beogradu bo sodjlov^lo našo pod
jetje s sodnini vozili, oranžna za prv^rrajeko parado je pripra
vil odsok za ckanonskQsj?rop<>y scdol<rv"m ju s protiâ olrio- v 
Beogradu.

Vesli  iz T A M  izd a ja  i n f o r m a t iv n a  t l u i b a  T A M  e n k r a t  t ed e n s k o .  Vse n o v ic«  s p o ro č a j te  na  te le fo n s k o  i t e v i lk o  356. O d g o v o r n i  u r e d n i k  D r a g o  G a jz e r



VESTI IZ

Maribor, 9*5»1964 Lato 1/2

Pod prsdsedstvom Bogdana Ksče/anda ja D£r TAM na I5J-zredn3m za
sedanju razpravljal o razpisu volitev v ..•rgans delavskega sairo- 
upravljanj?. Sklonil je, de bodo volitve v naš-m podjetju 9. 
junija. Nov delavski svat bo št dl '51 el: nov, od toge jih bomo 
46 volili v nosom podjetju, pit pa naš'j poslovno in obratna o- 
nota. Prvič bomo izvolili tudi pot sektorskih svetov, ki bodo 
štoli od devet do potnajst članov. Za razliko od projšnjih lvb 
bomo lotos imeli 24 volilnih enot.

Delavski sv'jt jo na včorajšnjom zasedanju izvolil za prodsjd- 
nika volilno komisijo pravnika Stanka Trdino, za člane pa Mi
lano Star j in Droga Marina. V komisijo za sostavo volilnih i- 
monikov p? j izvolil Vilka Marottija, Staneta Rebolja in Fran
co Isteniča.

Na b ;ograjskom s.ijmu tehniko, ki bo od 24. m* jo do 2* junija, 
bomo razstavili 21 vozil. Ljtos bomo n 1 sjjruu rrzstavili tudi 
nokaj novih vozil. Naš razstavni prostor bo na beograjskem sej
mišču ob obali Save, ob našom paviljonu pa bo razstavljal tožj' 
vozila naš lic;nčni pnrtnor Magirus*-Deutz iz Ulma.

Osjmindvejs^t3ga april*-' ji občansko skupščina Točno imenovala 
13-člnnski odbor za gradnjo rekreacijskega contra v stražun-^ 
skem gozdu. Predsednik t ego odbora j j Bi- 'uko Crnkovič, organi
zacijski sekretar pa Ferdo Meglič, ob" iz našega podj ,tjn. 
Glavna neloga odbora bo t^koj dobiti točno lokacij', kor bo te
zenska mladina že v avgustu pričel^ z zemeljskimi d3li. Odbor 
zo gradnjo r ekreacijsk jga contra jo prodi a gol mestnemu svetu, 
da proglasi stražunski gozd za zaščiten'’ p^d^očjo.
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Maribor, dno 13*5*1964 lote 1/3

Mladinci našega podjetja bode jutri^b 9.30. uri ponesli štafet
no palico s pozdravi maršalu Titu. Štafjte bo ob ton času kreni
la iz III. objekta v II. ob j okt, v I. objekt in nato v upravno 
poslopja. Štafetno palico r.ladino našega podjetja bo nosil nlr.di 
noc Iv?n Rožnan iz karosornico. Popoldne bed' nladinci ponesli 
štafetno palico iz našega podjotja na stadion Kovinarja, od t-n 
pa na stadion v Ljudskon vrtu. Štnfotno pr.lico r.laiino tezenske 
občino bo nosil naš nladinoc Edo Harl.

0

V ponedeljek, 11. naja jo obiskala nsšo podjetji 5“člansko dele
gacija iz Bclgorijo. Delegacijo jo vodil ing. Hristc- Georgiov 
Šiškov. V skupini sO bili izvedenci bolgarske notorno industrije« 
Ogledali sc si podjetje tor proučili nežnosti kooperacije ned na
šo in bolgarske avtenebilsko industrijo.

0

Mladinci našega podjetja sj bode v sobote, 16.naja udeležili pri 
roditve nladino•slovensko avtonebilsko industrijo v Ljubljani.
Po priroditvi bo posvetovanj j , na katoron so bodo pogovorili o 
srečanju r.ladino jugoslovanske avt^nobilsko industrije* ki bo 1. 
avgusta na nalon stadionu v Ljudskon vrtu.

0
i

Iz pisarno organov delavskega sanoupravljanja poročajo, da bo da
nes popoldne ob 16. uri redna seja UO, na kateri bo UO razprav
ljal o pokroviteljstvu velikega strelskega teknovanja, ki gn pri
reja strelska družina TAM v počastitev volitev organov d)lavske- 
ga sanoupravljanja. Razen toga bo UO razpravljal še o planu 
.stroškov inforoativno službe, o proizvodni problonotiki, o^pri- 
ponbah na osnutek statuta, ki jih j?- poslalo občinskn skupščina, 
poročilu telesno vzgojno dejavnosti v občini Tjzno tor o osnut

ku pravilnika c štipendiranju.



VESTI IZ

Maribor, dno 27*5»1964 Loto 3/4

PRED VELIKO ODLOČITVIJO

V naš on podjetju potokajo infomotivni razgovori o n?daljnjon 
porspjktivnjn razvoju podjotja. Podrobnosti šj niso povsem cbdo- 
lano, vendar obstoja žo prodlog c bodoči ustanovitvi v olik j gr. 
avtonobilskjga kombinata, v katorogfl bi so vključilo tudi Tovor
no žolozniških vozil "Boris Kidrič'1 iz Maribora. Po torr. prodlogu 
bi so prodvidono štovilc zaposlonih v nov on avtcnobilsk m  kombi
natu povočalo na blizu 8.000 dolavcov, bruto produkt pa bi so 
povočal nad 50 milijard. Članon koloktiva jo znane, da prodvido- 
vo porspoktivni plon razvoja našoga podjotja, do bi v lotu 1970 
izdolali 10.000 vozil. Zate bi potrobcvali novo cbdolovalno strc- 
jo, nove dolovno silo in volika srodstva. S prodlogon, da bi so 
našo podjotjo in Tovarna žolozniskih vnzil "Boris Kidrič" zdru
žila v onoton avtomobilski kombinat, bi dol probljnev bil rošon, 
prodvson kar zadova kvalificirano dolovno silo, objokt3 itd. 
Povpraševanjo za naša vozila jo na domačon tržišču izrodno voli- 
kc«

Po izjavah roforonta za sojmo ja na lotešnjon sjjnu tohniko v 
Boogradu voliko zanimanjo za vsa naša vozila. Kot smo žo poroča
li, razstavlja našo podjotjo 2l vozil in 3 motorjo. Obiskovale on 
so zlasti všoč postro barvo naših vozil, mnogi mod njimi, zlasti 
kupci, pa so izjavili, da bi žololi tako barvana vozila dobiti 
tudi pri nakupu. Očitno najvoč zanimanjo jo za nov izdol^k nešo- 
ga podjotja, vlačiloc TAM-6500 BVL.

0*’

Trotjoga julija bo v našom podjotju majhna slovosncst. Toga dno 
ob 16. uri bc 191 članov kcloktiva, ki so žo voč kot 10 lot za- 
pcsloni v TAM, sprojolo.spominska darila - ročnj uro Cortibort. 
Spominsk" darila bo 'sprojolo 163 tovarišov in 28 tovarišic. Naj
voč slavijoncov jo'iz obrata nohansko obdolavo.

V es t i  11 T A M  izd a ja  i n f o r m a t iv n a  i l u i b a  T A M .  Vse n o v ic e  s p o r o č a j t e  na  t e l e fo n s k o  f r e v i lk o  356. O d g o v o r n i  u r e d n i k  D r a g o  G a jz e r .



VESTI IZ
Maribor?, dno 30.5'1964- Loto 1/5

Na včerajšnjem XVII. rodnem zasedanju DSP so člani pod predsed
stvom Eogdana Kačavondo odobrili delo upre. vn o ga odbora mod obo
jna zasedanj ima, poslušali poročilo 8 komisij, obravnavali zdrav- 
stvono problematiko kolektiva tor rošovali pritožbo zopar dodo- 
litov stanovanj.

0

Z najvočjim zanimanjem so člani DSP poslušali poročilo komisijo 
o skrajšanem delavniku, ki ga jo podal procisodnik Drago Izlakar. 
Iz primorjalnih podatkov mod I. kvartalom lanskoga in lotošnje- 
ga lota jo razvidne, da podjotj: . slabšo poslovalo. Celotni 
dohedok podjetja jo dosegal indeksno stopnjo 118, fizični obseg 
proizvodnjo po indeksnih conah pa indeks 12̂ . Produktivnost de
la, merjena na podlagi fizičnega obsega proizvodnjo in ofoktiv- 
njga štovila zapesionih, jo porasla za 8 %.

0

Prihodnjo sobe to., 6. junija bo obiskal našo pod jot jo UO-pcdiot^ja 
"Iskra” iz Kranja. Gostjo si bodo oglodali podjetje in imeli 
razgovoro z organi-dolavskoga samoupravljanja.

0

Avto moto društvo Orohcva vas prirodi jutri volikc no "to eross 
teknovarLjo za državno prvenstvo. Začetek dirk bo ob 15* uri. 
Pokrovitelj toga vilikega toknovanja je n-š delovni kolektiv, 
direktor dirko pa bo gonoralni diroktrr našega podjetja ing. 
Stojan Porhavc.

0

Včeraj je zasedala ' občinska skupščina Majrlbô >-/Po^no in ̂ pisoj-ola 
Odloko^^ust7nncvdjt7\ri_.skupn^-s-fri v naši obč±ai>z-

0
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VESTI IZ
Maribor, dne 4.6.1964 Leto 1/6

V tovarni železniških vozil "Boris Kidrič" so so 1. junija sesta
li predstavniki družbeno političnih. organizacij in^predstavniki 
organov delavskega samoupravljanja iz TZV 'Boris Kidrič" in TAM. 
Predstavniki obeh podjetij so izrazili enotno mnenjo, da je raz
širitev žo obstoječega sodelovanja kolektivov TAM in TZV "Boris 
Kidrič" koristna za-oba kolektiva in v interesu uspešnega razvo
ja avtomobilske industrije in nove izdelave železniških vozil v 
mariborskem okraju, Ker je vprašanje tesnrjšcga sodelovanja izred
nega pomena za obe podjetji, so udeložonci sestanka menili, da v 
razpravah ne bi smeli prevladovati enostranski motivi, marveč bi 
razprava morala biti prežeta z duhom tovariške in odkritosrčno 
izmenjave mnenj ter bi morali imeti prod očmi le skupne ciljo. 
Udeleženci sestanka so se dogovorili, da bodo izdelali skupen 
program, ki bo'zajemal celotno aktivnost političnih organizacij 
in organov upravljanja. Program bo definiral obliko sodelovanja 
pri zavzemanju posameznih stališč, kakor tudi pota in način infor
miranja obeh kolektivov pri poteku razgovorov in konceptih tega 
sodelovanja.

0

Na dana&nji popoldanski soji komiteja ZK TAM bodo razpravljali o 
pripravah za volilne konferonce ZK, ki bodo v podjetju od danos 
do 20* junija. Ha tej seji bodo analizirali tudi priprave za vo
litve v organe delavskega samoupravljanja,

'  -  0 -

Krvodajalci našega podjetja bodo imeli v soboto, cb 18.30. uri 
v dvorani doma kulture na Tožnem proslavo»posvečeno dnovu krvo- 
dajalcov. Na proslavi bodo podolili najbolj zaslužnim krvodajal
cem 25 ropubliških diplom, $2 zlatih značk in ^6 srebrnih značk.

' 0

Strolci naštega podjetja so v počastitev volitev v nove organo 
delavskoga samoupravljanja priredili preteklo nedeljo veliko 
strelsko tekmovanja. Sodelovalo.jo osem ekip iz Maribora in dru
gih krajov. Prve mesto jo osvojila ekipa našega podjetja z 974 
krogi.

0

Včoraj je obiskala naše podjetje 40-članska delegacija poljskih 
ekonomistov, danes pa so obiskali naše podjetje italijanski novi— , 
nar ji in socialisti. Ogl-odali sc si podjetje in imeli razgovore 
s predstavniki političnih organijZraxxLi .in. s pxxKi«trrvnilci organov 
dolavskoga samoupravljanja-.

0
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Maribor, dno 10.6.1964 Loto 1/7

Včeraj sne v našon podjetju izvolili novo organe dolavskoga sano- 
upravljanja. Žo prod ton sno v podjotju izvršili ohsožno pripra
vo, nladina pa jo lopo okrasila tovarniško objokto. Prvi dolavci 
so včoraj volili žo ob poltretji uri zjutraj. ITajvočji naval na 
voliščih jo bil ob šosti in sooni uri, ko so prihajali na dolo 
dolavci dopoldansko iznono. Po podatkih contralno volilno koni- 
sijo jo bila udeležba na velitvah oh sodni uri zjutraj 51 %» oh 
dvanajsti uri pa žo 74 %•

Prodsodnik volilno konisijo Stanko Tadina,^diploniran pravnik, 
nan jo povedal, da so prvi z volitvani končali v^nariborski pro
dajalni, v podjotju pa so najproj končali na volišču gospodarsko- 
računskoga soktorja in pripravljalnih služb, nato v obratu spoci- 
alnih vozil in tehnološki pripravi proizvodnje.

Sindikalna organizacija našoga pod jot ja jo razpisala donamo na
grade za najlopšo okrašena volišča. Posobna konisija jo izbrala 
za najlepšo okrašonc volišče volišče v karosornioi.Konisija dru
go in tretjo nagrado ni podelila, pač pa so jo odločila za pode
litev troh nagrad po desettisoč dinarjov za volišča v lakirnici, 
nontaži in transportu.

Tohnični sokrotar organov dolavskoga ©anoupravijanj a Lihorat 
Buždon nan jo sporočil, da so bo novi DS prodvidona sostal pri
hodnji toden. Na ton zasedanju hodo izvolili prodsodnika in. na- 
nostnika DS, novi U0 in konisijo DS.

V pisarni kadrovsko socialno službo sno izvodeli, da potrebujo 
našo podjetje šo večje št ovilo priučonih in kvalificiranih stru
garjev, rozkarjov, kleparjev, orodjarjov, ključavničarjev in no- 
hanikov.

Prednost inajo tovariši, ki stanujejo v Mariboru ali bližnji oko
lici. Prošnjo s kratkin življonjopison oddajte v pisarni kadrovsko 
socialni službo pri tovarišu Čolniku.

0

Jutri ohiščo našô pcuî otjx>-30-jaovijaar jov jL^-urodnJj&torv^iigoslovan- 
skih časopisov-

0

V es t i  iz  T A M  izd a ja  i n f o r m a t i v n a  s lu ž b a  T A M .  Vse n o v ic e  s p o r o č a j t e  na  t e l e f o n s k o  i t e v i l k o  356. O d g o v o r n i  u r e d n i k  D r a g o  G a jz e r .
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Maribor, dno 17»6» 1964 Loto 1/8

Na včorajšnjom rodnom zasodanju novo izvoljenega DSP so izvolili 
za predsednika DS Stanka Koriča iz orodjarno, za namestnika pa 
ing. Danico Perovič iz koničnega laboratorija. Dc izvclitvo novo- 
ga prodsodnika jo zasodanjo vodil najstnrojši član novoga DS Dra
go Parožanin, poročilo o izidu volitov pa jo v imenu volilno ko
misijo podal Drago Marin. Prodsodnik dosodanjoga UO Dušan Valon- 
čič jo podal poročilo c dolu v protokli nandatni dobi tor o tro- 
nutnon stanju in porspoktivah našoga dolovnoga koloktiva. S taj
nim glasovanjon so nato člani novoga DSP izvolili v nov UO Alok- 
sandra Pipana, Mirka Kramarja, Edija Nusdorforja, Draga Samastur- 
ja, Mirka Čuljaka, Franja Bašnoca, Blaža Puriča, Potra Kofola, 
ing. Honrika Urana in Mirka Tišiča, za namostniko pa Ivana Rožma
na, Jožota Čornota, Adolborta Robiča, Ivnna Čandra in Slavka G-o- 
dunca. Na včerajšnjem zasodanju so izvolili tudi komisijo DS, ar
bitražni svot in nev uredniški odbor glasila "Skozi TAM".

0

V ponodoljok so člani koloktiva izvolili nov 25“članski DS. Prvo 
zasodanjo novoga DS bc šo ta todon.

0

Zaradi volikoga zanimanja za blazino jo sindikalna organizacija 
našoga podjetja organiziralo n&up dvodelnih in trodolnih blazin 
pri podjetju "Sava” Kranj. Dvodolno blazino bodo naprodaj pro
ti takojšnjemu plačilu po coni 6.300 dinarjev, trodolno pa po 
7*400 dinarjov. Vsi, ki žolito blazino kupiti, so prijavito pri 
prodsodniku vašo sindikalno podružnico.

0

V Sladkom^vrhu so so v ponodoljok pomorili športniki' našoga po
či jot ja s športniki Tovarne kartona in papirja Sladki vrh. Nasi 
športniki sc slavili 4-kratno zmago. V nogometu so zmagali s 4- i 2, 
v odbojki s 3 i 2, v namiznom tenisu s 5 J 1 in v šahu z 18 t 5»

0

Vnašom podjetju so nokotjro osnovno organizacijo ZK žo imelo vo
lilno konference. Tako sc bilo volilno konferenco že vIKŠ, v o- 
rodjarni, v kovačnici, v livarni, danes pa bodo šo v TEP,^PD in 
ITAM. Volilne konforonco bodo v našem podjetju predvidoma zaklju- 
čone 19. junija, na njih. pa bodo izvolili dologato za občinsko 
konferonec ZK.

Vesti iz  T A M  izd a ja  i n f o r m a t iv n a  s l u i b a  T A M  e n k r a t  t ed e n s k o .  Vse n o v ic e  s p o ro č a j te  n a  t e l e fo n s k o  Š te v i lk o  356. O d g o v o r n i  u r e d n i k  D r a g o  G a jz e r .
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Maribor, dne 8.10.1964 Leto 1/9

V mesecu septembru smo izpolnili plan vozil z 102 fc, letni plan 
vozil pa izpoljnjujemo 63 %. Skupno smo v lotošnj im letu izdela
li žo 2257 vozil, do konca lita pa bi jih morali izdelati še 
1 5 4 3. Nekoliko bolj zadovoljivo izpolnjujemo plan proizvodnjo re
zervnih dolov, sej smo^od planiranih 1800 ton izdelali že 1315 
ton. Kjr sc prod nami šo vjliko nalogo, j .. prav, da so vsak član 
kolektiva na svojom delovnem mestu trudi zo. kar najboljšo izpol
njevanje proizvodnih nalog.

-  0 -

No prireditvi "Motorji v ritmu" je predsednik UO Aleksander Pipan 
nagradil drugega rekorderja, šoferja Franco. Kebličo. iz Kovinoteh
no ^oljo. Šofer Franc Koblič je podobne kot njjgov stanovski to
variš prevozil z vozilom TAM—4500 400.000 km broz gonoralnoga
popravila.Zn ta pomemben uspeh je bil nagrajen z diplomo in ra
dijskim transistorjem.

-  0 -

Prjdsodnik občinsko skupščino Srečko Ježovnik jo nr-.ši reševalni 
ekipi, ki jo sodelovala pri odstranjovanju rušovin v Skopju, iz
ročil v imenu predsednika republiko Maršala Tita Ordon bratstva 
in enotnosti s srebrnim v-jncom. V imenu rošovalno okipo je ord*en 
sprejel vodja okipo Stane Rak.

0 -

Občinska zveza za telesno kulturo Tezno sporoča, da so na Tožnem 
v paviljonu Kovinarja, kjer prodajajo vstopnico za nogometno tok- 
me, odprli poslovalnico jugoslovansko lotorijo. člani kolektiva 
in ostali Tezuenčoni lahko v tej poslovninici, ki jo odprta vsak 
dan od 9* do 12. uro in od 13. do 15* uro oddajck listke športno 
nap<̂ rcyilw trx_ 1 ct?n ,si\>čk3.



VESTI IZ

Maribor, dne 15» 10. 1964 Leto 1/10

Na sestanku političnega aktiva našega podjetja so razpravljali 
o nekaterih aktualnih vprašanjih. Y ospredju je bilo vsekakor 
vprašanje združitvo s podjetjem TŽV 'Boris Kidrič”. Generalni 
direktor ing. Stojan Porhavc jo prisotno soznanil, da potekajo 
pripravo v rodu tar da strokovna komisija vrši proračun in dru
go analizo. Po vsoj vorjotnosti bo za našo podjotjo najbolj u- 
godna varianta, da presolimo v TŽV "Boris Kidrič" obrat mizar
stva, proizvodnjo kombi busov TAM-2000, linijo izdolavo avtobu
snih šasij AS 3500 tor avtomato in vzmotarno, polog dol, ki jih 
TŽV "Boris Kidrič" žo vrši na avtobusnih in specialnih vozilih. 
Seveda jo to lo šo okvirni predlog, za kstoroga so izdolujojo 
šo analizo, ko pa bodo znani rezultati toh analiz, bo o tom raz
pravljal naš dolovni koloktiv, samoupravni organi in politično 
organizacijo. Stojimo prod voliko odločitvijo za nadaljnji raz
voj našoga podjotja. V tom obdobju ho moral zmagovati trozon ra
zum, okonomski pokazatelji in interesi oboh delovnih koloktivov.

0 -

UO jo na včerajšnjem rodnom zasedanju sprojol sklop o povečanju 
osobnih dohodkov vsom članom kolDktiva v višini 3.64-8,- din. Po
večanje je rezultat analiz dosedanjega dola podjetja. Skladi po
djotja ostanojo na lanskoletni višini. Vsa sredstva, ki jih jo 
podjotjo dobilo s spremembo gospodarskih instrumontov, so kana
lizirana v osobno dohodke. S to spromombo osobnih dohodkov so 
podjetje uvrsti po višini povprečnega osobnoga dohodka v mari
borskem okraju na mesto, ki mu glodo na strukturo delovno silo 
pripada. Ta spromomba naj bi po potrditvi dolavskoga sveta sto
pila v veljavo s 1. 7. 1964, izplačilo pa bi bilo izvršeno 30. 
oktobra 1964.

-  0 -

V soboto obiščo naš dolovni koloktiv nad 100 članov podjetja 
Avtotrans iz Rijoko. To podjetjo je velik odjomaloc naših vozil.
V spromstvu predstavnikov sindikalno organizacijo si bodo gostjo 
iz Rijoko oglodali naš dolovni kolektiv*.-jpopoldno -pa J o  zjiamoni- 
tosti Maribora.

Vest i  iz  T A M  izd a ja  i n f o r m a t iv n a  s lu i b a  T A M  e n k r a t  t e d e n s k o .  Vse n o v ic«  s p o r o č a j te  na  t e le fo n s k o  i t e v i l k o  356.  O d g o v o r n i  u r e d n i k  D r a g o  G a jz e r
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Maribor, dno 22» 10. 1964- Loto 1/11

Mnogi, zlesti pa novi člani kolektive. no vodo, da dolu jo pri 
sindikalni organizaciji našega podjetja služ1 * pravno peneči 
Člani koloktiva lahke dobo brezplačne pravne nasvete vs3k tc- 
rok cb 13.30. uri v pisarni pravnega referenta, cb petkih pc 
na občinskon šindikalnen svatu Tožno ob 14. uri.

O

Kor so nnogi člani kolektiva obračajo za denarno ponoč nepo- 
sredno na sindikalno organizacijo, obvešča la-ta, da deluj o 
v podjetju blegajna vzajonne ponoči* V njo se lahko :lanijo 
vsi člani kolektiva. Višina vloge ni onejena, vloge so vsak 
čas dvigijivo. Člani blagajno vzajonne ponoči lahko dobe pri 
blagajni tudi posojilo, ki pa ne nore biti večje kot enkratna 
vloga. Podrobne informacije daje tajnik Ivan Hribernik, prods 
dnik Anirej Kočar ter povagoniki v vsoh obratih.

O

fDelavski svat je na zadnjen izrednen zasedanju sklonil, do jc- 
potrebno pričeti z gradnjo sanepostrožno restavracije v nopo- 
sredni bližini našega podjetja. Za uresničitev tega sklopa jo 
zadolž'ono vodstvo podjetja.

O

V soboto bodo obiskali naš delovni kolektiv člani kolektiva 
Kovinotohna iz Celja. V ten delovnen kolektivu sta zaposlena 
oba naša rekorderja Žagar in Keblič, ki sta z vozili TAM—4500 
prevozila 400.000 kn broz generalnega popravila.

0
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Maribor, dno 29* 10. 196^ Leto 1/12

UO našega podjetja je na včerajšnjem zasedanju obširno razprav
ljal o proizvodnji* Posebno poročilo o dotoku materiala in pol
izdelkov sta podala Avgv.rt Kukovec in vodja nabavnega oddelka 
Otmar Lajtu Spisek kritičnih dolov jo šo vedno zelo obsežen, za
to bo tudi proizvodnja v zadnjih dveh mesecih sunkovita in bo 
zahtovaia od vseh članov koloktiva izredno naporo.

0

Na predlog sindikalne organizacijo jo UO razpravljal o onolončni- 
ci in o prohrani na sploh. Znano je, da je število članov kolek
tiva, ki uživajo toplo malico manjšo, kot jo bilo v začotku. To 
jo tudi razumljivo, ker so jo medtem časom kvaliteta enolončnico 
občutno poslabšala. Sindikalna organizacija je opozorila organo 
upravljanja šo na dejstvo, da štovilo žolodčnih obolenj narašča. 
Zaradi tega je predlagala, da podjetjo poveča soudeležbo pri krit
ju materialnih stroškov od sodar.jih 11 na 40 dinarjev. UO toga 
predloga na včerajšnjem zasodanju ni odobril, temveč je odstopil 
colotni predlog pristojnin službam, ki morajo do prihodnjo sojo 
izdelati predlog in ga posredovati UO.

0

Včeraj je obiskala naše podjetje 9 ~ članska sovjotska dologacija, 
ki^jo je vodil minister SZ Ef in Stefanovič Novoselov predsednik 
državnega komiteja za gradbeništvo, cestni promet in komunalno 
dejavnost pri GOSTROJU in predsednik za znanstveno sodolovanjo s 
3FR Jugoslavijo. Razon njega jc bilo šo v njegovem spremstvu o- 
sem članov delegacije, raznih visokih prodstavnikov gospodarske
ga življenja SZ. Predstavniki podjetja so gostom pokazali proiz
vodnjo, nato pa so pogovarjali z njimi o nežnostih tohničnoga 
sodelovanja.

0

V Rimu bo 16. in 17» novembra zasedal BPIOA (Stalni mednarodni
biro konstruktorjev avtomobilov). Dvodnevnega zasedanja se bo po 
sklopu UO udeležil tudi generalni.direktor našega podjotja ing. 
Stojan Porhavo.

0
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Maribor, dno 5» 11* 1964 Loto 1/13

Protokli potok jo bila v sejni sobi DSP rodna letna konforonca 
mladino našoga podjotja. Konforonco £o jo udeležilo 79 dologatov 
tor voč jo število gostov iz podjotja, občino in okraja. Referat 
jo probral dosodanji predsednik Franjo Bašnoc, v razpravi pa jo 
sodolovalo voč mladincev in nladink. Razpravljali so predvsem o 
premalon zaninanju mladino za dolo v mladinski organizaciji, o do- 
ložu mladino v borbi za povočanjo produktivnosti tor o drugih pro- 
blonih. Na konforonci so izvolili nov 17-članski mladinski komito 
in 3-članski nadzorni odbor, za prodsodnika pa tovariša Lojzota 
Zorgorja iz VDK. 0 razpravi na konforonci "bomo obširno poročali v 
glasilu "Skozi TAM".

0
Včeraj so obiskali našo podjotjo politični in družbeni J.olavci To
varno žolozniških vozil "Boris Kidrič" iz Maribora. V spromstvu 
predstavnikov političnih organizacij našoga podjotja so si ogloda
li našo proizvodno obrate in inoli krajši razgovor. Naši politično 
družboni dolavci si bodo oglodali Tovarno žolozniških vozil "Boris 
Kidrič" in s tom vrnili obisk.

0

Na včerajšnji soji jo upravni cdbor obširno razpravljal o problomu 
enolončnico. Po voč kct 40 minutni razpravi jo sklenil, da podjot- 
je prispeva višji znesek; od sedanjih 11 na 40 din in da tudi čla
ni kolektiva, ki so bodo abonirali na onolončnico, plačajo namosto 
dosedanjih 60,70 din. Po zagotovitvah upravo rostavracijo bo eno
lončnica obilna in kvalitetna. Prodaja posamoznih blokov bo nače
loma ukinjena, namosto toga pa bodo prodajalci ob petkih prodaja-^ 
li bloko za naslednji todon, v vseh jedilnicah pa bodo izobešeni je
dilniki za vos naslednji todon. Nov način predajanja blokov volja 
žo od ponodoljka - 9. 11., prvo bloko za todenski abonma pa "bodo 
člani koloktiva lahko kupili žo v potok - jutri 6. novembra.

Kor sta upravni odbor in vodstvo podjotja z volikin razumevanjem 
ugodila zolji članov koloktiva po kvalitetnojšem obroku onolcnčni- 
co, bi bilo prav, da so pretežna vočina članov koloktiva stalno na
roči na toplo malico.

-  O -

Upravni odber jo na včerajšnjon zasodanju pohvalil tovariša Marja
na Čuka iz ZTO, zaradi uspešno intervoncijo pri dobavi cevi iz Ita
lijo. Inonoval jo tudi centralno inventurno komisijo, sklenil, da 
bo počitniški dom "Zarja" na Pohorju zaprt 3 todno zaradi popravila 
v domu in koriščonja letnega dopusta osebja.
Zaradi odhoda dosedanjega podprodsednika Mirka Kranerja na Visoko 
šolo političnih vod v Ljubljano jo upravni odbor imonoval za novega 
podprods^^inika Franja Bašneca, • . .... ̂ i —

O

V c s u  i t  T A M  iz d a j a  i n f o r m a t i v n a  s lu ž b a  T A M .  Vse n o v ic e  s p o r o č a j t e  na  t e l e f o n s k o  I t e v i l k o  356. O d g o v o r n i  u r e d n i k  D r a g o  G a j i e r .
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V torek je obiskala naše podjetje 7-članska romunska gospodarska 
delogacija. Delegacijo jo vodil gonoralni direktor v ministrstvu, 
strojegradnje Romunijo tevariš Kornol Pnzaru, V podjetju sta do- 
logacijo pprojola gonoralni direktor Stojan Porhavc dipl. ing. in 
diroktor proizvodnoga sektorja Zvonko Kramer dipl* ing. Za tem, 
ko so so romunski gostjo seznanili s kratko zgodovino pedjotja,
so si v spremstvu generalnega direktorja in direktorja proizvodno
ga soktorja oglodali našo proizvodno obrato, po oglodu našog? pod
jetja pa šo Tovarno žolozniških vozil "Boris Kidrič".

- o -

Upravni odbor jo na včorajšnji soji obširno, več kot eno uro, raz
pravljal o enolončnici in problematiki restavracijo. Sprojol jo 
sklop, da so mora enolončnica brozpogojno poboljšati, saj jo se
daj delež podjetja in prispevek članov kolektiva za topli obrok 
neprimerno vočji. Upravni odfcor ne zanima ob kateri uri bodo kuha
rico lupilo krompir", da bo onolončnica svoža in okusno pripravlje
na, temvoč to, da bo hrana obilna in -okusna tor da no bo ogrožono 
zdravstveno stanjo 1600 abonentov. Kor jo vprašanje proizvodnjo za 
podjetje prvorazrednoga pomena, upravni odbor no želi na vsakokrat
ni soji razpravljati o vprašanjih restavracije. Pristojne službo, 
predvsom pa vodstvo KSS, morajo zadovc zadovoljivo uroditi. Uprav
ni odbor je sprojol na znanjo tudi informacijo, da bo v kratkom 
naš priznani slovenski (televizijski) kuhar Ivančič pripravil 10 
jodilnikov za onolončnico.

*" o —

Upravni odbor jo prav tako obširno razpravljal o vprašanjih proiz
vodnjo. Kor imamo procojšnjo težave z našim kooperantom - Zolozar- 
no Ravno, bo upravni odbor našoga podjotja poslal posebno pismo 
organom upravljanja Želozarne Ravno.

Odhodi med delovnim časen k zdravniku so so občutne povečali, za
to jo upravni odbor sklonil, naj pristojne službo poestro kontrolo.

V n&šom podjetju jo po netočnih podatkih 233 prosilcov za stano
vanja, zato predlaga upravni odbor dolavskomu svetu, da ta sprojmo 
sklep, da so našo podjotjo udeleži natečaja za nakup %  stanovanj 
v vrednosti 401 milijon din. Ta stanovanja bodo v ljubljanski čo- 
trti.

- o -

Včoraj se jo nudil v nošen podjetju glavni urednik "Glos robot- 
niczy" iz Poljsko. V spronstvu novinarjov Dola si je ogledal pod- 
jotje noto pa šo nokatere znanonitosti Maribora.

- o -

Strolska družina TAM obvešča svoje člane, da so rodni treningi 
vsak torek in potok na strelišču za zračno puško od 14. uro naprej.
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Maribor, dno 19. 11. 1964

Jutri, v potok 20. novonbra, sj "bo sestal delavski svot po d jot j a.
Na svojon rodnon zasedanju bo obravnaval pravilnik c oddajanju sta
novanj, pravilnik o uporabi o sobnih avteno'1 ilev, pravilnik o boni
tetah za šolanje članov keloktiva tor spronorro in dopolnitve pra
vilnika c dolitvi čistega in osobnoga dohodka. Mod ostalo pošto bo 
dolavski svot obravnaval tudi predlog c udoložbi našoga podjotja 
na natečaju za nakup 58 stanovanj v vrednosti 401 nilijon din.

Zaradi nekaterih nejasnosti glede praznovanja Dneva ropuolike spo
roča upravni odbor, da jo dela prosti dan 3 0. novonbor in 1. docon- 
bor. 28. novonbra je običajen dolevni dan, djlo sne nadoknaditi lo 
tretja iznona. Proslava ob Dnevu republike bo 28. novonbra pred o- 
braten splošnega vzdrževanja, v prinoru slaboga vrenona pa v jedil* 
nici ned prvin in drugin objekton. Letošnjo proslavo ob Dnovu ropu- 
bliko bo pripravila sindikalna organizacija skupne z odsekon za o- 
kononsko propagando, c pononu praznika ter c uspohih pa bo članon 
kolektiva spregovoril predsednik delavskega sveta Stanko H^rič.

Razon poročila o potčku proizvodnjo jo upravni edber ob -avnaval so 
poročilo c higiensko tehničnen varstvu. Iz poročil jo razvidno, da 
jo število nosroč pri dolu in tudi število izgubljenih dolevnih 
dni zaradi nosroč pri dolu narastlo. Prav tako jo razvidno, da jo 
obolonjo dihal na prven nestu. Zaradi obolenj iihal je bilo v raz
dobju od 1. 1. do JO. 9* 15192 staložnih rini. Na drug on nestu so 
poškodbe po delovnen času, na trotjen nostu bolezni prebavil in 
jotor itd.

Športna konisija pri sindikalni organizaciji TAM priroja v počasti
tev Dnova republike odprto šahovsko prvenstvo, ki bo 23« novonbra 
ob 15. uri v sojni sobi dolavskoga sveta podjotja, 24. in 25*_ no
vonbra pa bo teknovanjo v streljanju z zračno puško. Prijavijo so 
lahko vsi člani kolektiva, sindikalna organizacija pa je pripravila 
vrsto praktičnih nagrad.
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Maribor, dno 27* 11» 1964 Loto 1/16

Proslava v počastitev 29' novontra - Dnova republiko bo jutri, v 
soboto ob 10. uri na ploščadi prod obratom splošnoga vzdrževanja.

o

Naši športniki so v počastitev Dnova ropubliko pripravili toknova- 
njo v streljanju in šahu. V stroljanju jo nod registriranimi tok- 
novalci zmagala Hilda Štorn (premagala jo tudi najboljšo strolco 
Soviča, Klemenčiča in drugo). Mod norogistriranini tekmovalci jo 
bil najboljši Karol Purgaj iz ITAM, ekipno pa jo prvo nosto osvo
jila okipa ITAM. Na šahovskom hitropotoznon turnirju je mod regi
striranimi tekmovalci zmagal Knoševič mod neregistriranimi pa No- 
r a t .

o

V nedeljo,29* 11« ob 15» uri bo v kino dvorani našoga podjotja na
stopal ansambel Vitek. Za snoh bosta poskrbola jCinajln. Stef. Vstop
nico so v predprodaji pri blagajni-kina TAM.

o

Člani dolavskoga svota podjetja so si v srodo oglodali podjetjo 
TŽV "Boris Kidrič". Po ogledu podjetja so so krajši čas zadržali 
še v podjetju in imeli razgevore-^s prodstavniki dolavskoga samou
pravljanja TŽV. \

' • O  -  \

Sromnimo so določil statuta

Sestanki med delovnim čaa^n sc vso p<~gostejši, čeprav smo ob pre
hodu na skrajšan dolavnik obljubili, da bodo sestanki izven dolov-, 
nega časa. Tako sme zapisali tudi v statut in ta določila ssprojo- 
li. V praksi pa to obljube drugače izvajamo, Avtopronotni cddolok 
našega podjetja ni dobil eno samo naročilnico za prevez članov ko
lektiva, ki bi se udeleževali sestankov po delovnem času. Upravni ̂ 
odbor zaradi toga opozarja vse krnisijo in samoupravne ergano, naj 
izvajajo določila statuta, predsedniki komisij in dolovno enoto pa 
morajo dostaviti tehničnemu sekretarju poročilo o tem, kdaj so v 
njihovih onota? sestanki

~ o —

Prvo dni decembra bomo začeli pakirati, so-stavno,..-dole ~za vozila,
v.'-- ki jih bomo dob a vili .-Indoneziji.

\
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Maribor, dne 10 c 12, 1964 Leto 1/17

Upravni odbor je na včerajšnji seji pod točko razno razpravljal 
tudi o nekaterih govoricah, ki jih širijo posamezniki v kolektiva. 
Po teh govoricah naj bi za novo loto izplačali 13. plačo. Upravni 
odbor sporoča kolektivu, da ni nobone materialno osnovo za izpla
čilo 13- plačo. Tudi o izplačilu rozorvnoga sklada jo upravni od
bor razpravljal, vendar smatra, da bo izplačilo toga sklada bolj 
primarno v januarju in fobruarju, ko bo varjabilni dol predvidoma 
nižji.

o

Na prodlog sindikalno organizacije jo upravni odbor razpravljal o 
odpravnini, ki jo dobo člani kolektiva ob upokojitvi. Kor jo pri
pravila nekaj prodlogov tudi gospodarska komisija delavskega sve
ta, bo dokončno o vseh predlogih razpravljal delavski svot.

o

V potok in soboto bomo iz našega podjetja odpromili v roško pri~ 
staniščo 50 vozil TAM—4000 za Indonezijo. Iz roškoga pristanišča 
bodo vo-ziia z motorno ladjo "Lika"__odpoXiali v Indonezijo.

o

Planinsko društvo TAM vabi vso člane in simpatizerjo na občni.̂ zbor* 
ki bo ly. docombra ob 1A. uri v sejni sobi delavskega sveta.

o

2.'ono, gospodinjoI

Or.lojto si lične kuhinjsko tehtnice. Možnost tohtanja do 10 kg, 
cona 2.500«- din. Ogled pcr-dolavnoia.--času v hodniku-prod pisarno 
sindJjcalne o rg a n iz a c ijo .

o
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Sindikalna organizacija podjotja obvošča člano koloktiva, da bo 
prihod Dodka Mraza v ponodoljok, 28. doconbra, ob 16. uri v kino 
dvorani. Pripravljen jo bogat program, otrokon pa bodo zavrtoli 
tudi prikupno risanko. Starši, pripoljito svojo nalčkol

o

Včorajšnjoga zasodanja dolavskoga svota podjotja S3 jo udeležil 
prodsodnik občinsko skupščino občino Tožno tovariš Srečko Jožov- 
nik. Članon delavskega svota jo spregovoril o problematiki šol
stvo in otroškoga varstva na Toznon. Odgovoril jo tudi na nekaj 
vprašanj, ki so nu jih zastavili člani dolavskoga svota.

o

Na prodlog konisijo za osebne dohodko jo dolavski svot zavrnil 
predlog za uvodbo oceno A 5. Analizo so pokazalo, da taka ccona 
ni sprojonljiva. Dolavski svot jo na včorajšnjon zasedanju spre
jel prodlog za odpravnino članov koloktiva, ki grodo v pokoj. Od
pravnina je nasploh vočja kot dosedaj, podrobnosti pa lahko pro- 
borojo člani v sklepih dolavskoga svota.

o

Strolci našega podjotja so inoli v srodo občni zbor. Po pregledu 
dosodanjoga dola so sprojoli voč sklopov, prodvson kar zadeva o- 
kropitov organizacijo. Lani so lnoli naši strelci 28 toknevanj. 
Na občnon zboru so izvolili nov odbor, ki bo iz svojo srodo iz
volil novoga prodsednika.

o

Člano koloktiva obveščano, da bone jutri ali v ponodoljok izda
li posobno številko Vosti iz TAM, v katori bono soznanili člano 
koloktiva z bližnjini volitvani v predstavniške ergano.
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Aprila lotes bodo skupščinsko volitvo. Izvolili bomo na 
novo polovico odbornikov za občinsko^skupščino tor polovico po- 
slancov za zvozno in republiško skupščino. Pri toh volitvah bodo 
prvič uvoljavljona ustavna načola c rotaciji in o onojitvi ponov
no izvolitvo.

Bližnjo volitvo postavljajo prod organizacijo SZDL tor 
drugo družbeno politično in družbono organizacijo nalogo organi
zirati najširšo obravnavo z občani in proizvajalci v dolovnih or
ganizacijah c dolu občinsko skupščino, o njenem sedanjom in bodo- 
čom programi.

V našon podjotju vodi organiziranje najširših obravnav v 
zvozi s kandidiranjem z volilci našo sindikalna organizacija. V 
prvi polovici noseča januarja bo na sindikalnih sestankih, na 
sostankih organov upravljanja in drugih sestankih družbonih orga
nizacij, opravljeno javno ovidontiranjo kandidatov. Pri ton bono 
sovoda upoštevali, da to šo niso kandidati, tonvoč gro za širok 
javni izbor ljudi, ki inajo pogojo za opravljanja najrazličnej
ših družbenih funkcij v skupščinah, organih upravljanja in v 
družbeno političnih organizacijah. V nasločnji fazi bo občinska 
skupščina sklicala zbore volilcov, ozjLrona dolavoov po volilnih 
onotah.

Nadaljnji razvoj socialistično donokraoijo, domokracijo 
in uvol javljanje ustavnih načol naroku j o.jo .javnost pri obravnava
nju vprašanj poliriko kadrovanja v vso voljeno organo, da bi čin 
doslolnojo prišlo do pclnoga izraza načelo rotacijo in cnojitov 
ponovne izvolitvo« Zato jo naloga S3DL, sindikatov in ostalih 
družbonih organizacij, da zagotovo donokratičon način kandidira
nja in razpravljanja o kandidatih. Pri ten pa je potrebno, da v 
predvolilni dojavnosti tonoljito obravnavano in obrazložino naš 
družbono-okonouski siston, vlogo in prograno skupščin, da bodo 
volilci lahko in brez težav odločili o kandidatih. V našon pod---' 
jot ju jo 9 volilni, h enot, občinskoga zbora dolovnih skupnosti. V 
1«, 3*> 4., 6r in 8. volilni onoti bodo izvoljeni novi odborniki, 
kor poteče nandatna doba način odbornikom in sicer to-vririšici Ka
tici Ob oržan. Blažonki Flisar, Štofanu Praprotniku in Blažu To
polovcu. V vseh volilnih onotah,.pa bono volili šo poslanca v zvoz
no in republiško skupščino.

Želimo, da bi člani koldktiva v času priprav za volitvo 
najaktivnejo obravnaval j. vsa vprašanja našoga nadaljnjoga razvoja 
tor tako ustvarili vso pogojo za čir. širšo javno obravnavo kandi
diranja v skupščinska tolosa«,
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